

Terms and conditions

الشروط و الأحكام

- You will receive a \$100 Marriott® eGiftCard about 6-8 weeks after credit card approval.
- If you choose to redeem the value of the eGiftCard towards a Marriott hotel reservation, you must have already received the eGiftCard prior to payment for the reservation.
- The Marriott® eGiftCard may be redeemed at any participating Marriott brand hotel globally.
- eGiftCards may be redeemed for stays, as well as at participating retail, spa, golf, and food and beverage outlets, and meeting expenses at participating Marriott brand hotels globally.
- The Marriott® eGiftCard cannot be used to secure a reservation. [Click here](#) for complete eGiftcard Terms and Conditions and hotel participation information.
- The Marriott® eGiftCard promotional offer is available to you only if you received this email offer directly from Marriott and you apply through the link provided in this email offer. Offer is not transferable.
- The Marriott® eGiftcard promotional offer is not available to you if you are a current Cardmember or received a new Cardmember bonus in the last 24 months. The eGiftCard is not available to you if you are a current Cardmember or received a new Card member bonus in the last 24 months.
- The offer is valid for Card applications made between 1 September 2023 and 31 December 2023.

- ستلقى بطاقة هدايا إلكترونية من Marriott® بقيمة 100 دولار أمريكي بعد مرور حوالي 6 إلى 8 أسابيع من الموافقة على بطاقة الانتماء.
- إذا اخترت استرداد قيمة بطاقة الهدايا الإلكترونية مقابل القيام بحجز في أحد فنادق ماريوت، فيجب أن تكون قد استلمت بطاقة الهدايا الإلكترونية بالفعل قبل دفع قيمة الحجز.
- يمكن الاستفادة من بطاقة هدايا Marriott® الإلكترونية في أي فندق مشارك حول العالم يحمل علامة ماريوت التجارية.
- يمكن الاستفادة من بطاقات الهدايا الإلكترونية لحجز الإقامة الفندقية، ولدى متاجر البيع بالتجزئة، المنتجات الصحية، وملاعب الغولف، وفي متاجر الأطعمة والمشروبات المشاركة، ولتسديد أجور استئجار قاعات الاجتماعات في فنادق ماريوت التجارية المشاركة حول العالم.
- لن يمكن استخدام بطاقة هدايا Marriott® eGiftCard لدفع قيمة تأمين الحجز الفندقي. [اضغط هنا](#) للإطلاع على الشروط والأحكام الكاملة الخاصة ببطاقة الهدايا الإلكترونية وللحصول على المعلومات عن الفنادق المشاركة.
- سيمكنك الاستفادة من العرض الترويجي الخاص بطاقة هدايا Marriott® eGiftCard فقط إذا تلقيت عرض المشاركة فيه من ماريوت بشكل مباشر من خلال البريد الإلكتروني وتقدمت بالطلب من خلال الضغط على الرابط المذكور في عرض البريد الإلكتروني ذو الصلة. العرض غير قابل للتحويل.
- لن يمكنك الاشتراك في العرض الترويجي لبطاقة هدايا Marriott® eGiftcard إذا كنت بالفعل حامل بطاقة حالي أو كنت قد حصلت على مكافأة لكونك عضو جديد لبطاقة خلال الأشهر الـ 24 الأخيرة. لن تكون بطاقة الهدايا الإلكترونية eGiftCard متاحة لك إذا كنت حامل بطاقة حالي أو كنت قد حصلت على مكافأة لكونك عضو جديد لبطاقة خلال الأشهر الـ 24 الأخيرة.
- يسري العرض على طلبات الحصول على البطاقة التي يتم تقديمها في الفترة ما بين 1 سبتمبر 2023 حتى 31 ديسمبر 2023.